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 Wniosek do budżetu na rok 2012 

 

 Rodzice dzieci szkolnych i mieszkańcy Grojca zwracają się z prośbą do Pana oraz 

Rady Miejskiej  o dobudowę sali gimnastycznej do Szkoły Podstawowej im. Szarych 

Szeregów  w Grojcu. 

 Grojec, jako jedyna miejscowość w gminie, nie ma zaplecza sportowego. Nasze dzieci 

korzystają z sali  widowiskowej w Domu Ludowym,  oddalonej od budynku szkoły  o około 

100 metrów. Przez cały rok po skończonych zajęciach wracają zgrzane do szkoły. Jest to 

bardzo niezdrowe zwłaszcza w okresie zimowym. Uczniowie nie mają swojego miejsca do 

przebrania się w strój sportowy, nie wspominając już o możliwości umycia się po 

ćwiczeniach. Nie mogą również skorzystać podczas jednej godziny wychowania fizycznego  

z boiska do piłki nożnej, które jest oddalone od szkoły o  około 1 km. 

 Przez kilka ostatnich lat ze strony Gminy płynęły zapewnienia dotyczące budowy 

szkoły. Nasi radni, jak również sam pan Burmistrz, w przeszłości deklarowali, że powstanie 

nowej  szkoły w naszej wsi jest realnym planem do wykonania.  

  Jesteśmy świadomi, że budowa to inwestycja, która wiąże się z ogromnymi nakładami 

finansowymi i w obecnej sytuacji  Gminy nie stać na jej sfinansowanie. W związku z tym 

prosimy o przyznanie nakładów finansowych, które pozwolą na wybudowanie sali 

gimnastycznej, a tym samym realizację marzeń dzieci i ich rodziców. Powinno to być dla 

gminy zadaniem priorytetowym, do którego należy przystąpić  zaraz po zakończeniu 

adaptacji biblioteki na potrzeby  przedszkola. 

Bardzo prosimy o pozytywne rozpatrzenie naszej prośby. Jest ona podyktowana troską 

o zdrowie i właściwy rozwój fizyczny dzieci.  
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